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Obiectul interpelării: Utilizare sume încasate din suprataxarea gazelor naturale

Stimate Domnule Ministru,

Începând cu anul 2013, companiile producătoare de gaz sunt suprataxate cu suma de 60% din 
veniturile suplimentare rezultate ca urmare a dereglementării prețurilor la gaz natural. Motivația 
acestei suprataxări a constat în faptul că sumele încasate vor fi redirecționate în vederea asigurării 
ajutoarelor financiare destinate acoperirii unei părți din cheltuielile de alimentare cu gaze naturale ale 
consumatorilor vulnerabili.

Având în vedere cele prezentate mai sus, domnule ministru, vă rog să mă informați cu privire la 
valoarea sumelor încasate anual la bugetul de stat prin această taxă din momentul în care ea a fost 
adoptată. De asemenea, vă rog să îmi comunicați scopul în care au fost folosite aceste sume 
(răspunsul să fie sub formă tabelară, cu specifarea clară a repartizării sumelor).

Vă mulțumesc!

Solicit răspuns scris.
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Senator, Silvia Monica Dinică


